
Zápis z 1. jednání Sportovní komise rady města

Termín a místo jednánI:

Pondělí 17.03.2021, 15:00h. - sportovní areál TJ Spa rtak Soběslav, zasedací místnost ||. patro

Přítomni:

Mgr. Michal Pánek, Mgr. Pavel Lintner, Marcela Procházková, Marek Nývlt

Omluveni:

Martin Krejča, Mgr. Milan Dančišin

Program jednání:

1. Provozní náklady sportovního areálu TJ v době pandemie COVID-19
2. Různé

Průběh jednání komise:

Předseda komise Mgr. Michal Pánek nejprve přivítal účastníky jednání komise rady města a poté
přešel k projednávání jednotlivých bodů programu.

1. Provozní náklad'y sportovního areálu TJ v době pandemie COVID-19

Michal Pánek seznámil přítomné členy komise s náklady TJ souvisejÍcÍmi s provozem a údržbou
sportovního areálu v době pandemie COVID-19 s detailnějším zaměřením na provoz ZS. Důvodem
zařazenitohoto bodu na jednání komise byla skutečnost, že zastupitel města p.Bučinský na
sociálni sÍti zveřejnil nepravdivou informaci souvĹsejÍcÍ s provozem ZS (náklady na měsični
provoz), která z pohledu vedeni TJ, která zimní stadion provozuje, naprosto neodpovídá
skutečnosti. Z tohoto důvodu byla členům komise předložena ,,čísla", reprezentujÍcÍ skutečné
náklady na provozováni zimního stadionu v době omezeného provozu se zaměřením na měsíce
leden a únor roku 2021. Zároveň byli členové komise informováni o tom, proč se vedenITj
rozhodnulo ledovou plochu v uvedeném období provozovat.

2. Různé

· Osvětlení in-line dráhy a fotbalového hřiště: člen komise a místostarosta města
Mgr. Pavel Lintner informoval přítomné o stavu jednání s povodím Vltavy

· předpokládaný program sportovních akcí na in-line dráze: Marcela Procházková
informovala členy komise s předpokládaným využitím pro atletické závody, jejichž je
spolupořadatelkou

Program zasedání byl vyčerpán a komise ukončila zasedání v 16:00h.

Dne 25.3.2021,Mgr. Michal Pánek


